
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 22. oktober 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 129
I gennemsnit må borgere og virksomheder vente i godt to år, før de får en af-
gørelse ved Højesteret. Ifølge Ritzau mandag den 15. oktober 2012 udtaler
Højesterets præsident, at man ikke kan være ventetiderne bekendt. Vil mini-
steren redegøre for, hvad ministeren agter at gøre for at understøtte, at sags-
behandlingstiderne ved Højesteret i gennemsnit bliver væsentlig lavere end
de er i dag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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